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Zápis č. 8 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 18. 5. 2024 v 19.30 hodin v klubovně v Lejčkově 

 

Přítomno: 14 členů 

Omluveni: p. Čekal 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. Hladík, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Rosol a p. Seidl 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:14  Proti: 0     Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení 

2. Projednání stavebního záměru 

3. Závěr 

 

Program byl schválen.  Pro:14  Proti: 0     Zdržel: 0 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil starosta p. Rothbauer.  

 

2. Projednání stavebního záměru 

Ing. Hladík seznámil přítomné se záměrem obce Dolní Hořice vystavět sklad zahradní techniky. Záměr 

trvá cca 4 roky. K této chvíli je zpracována stavební dokumentace a podána žádost o vydání 

stavebního povolení. P. Hladík vyzval přítomné občany Lejčkova, aby vznesli své připomínky. 

- P. ……….. uvedl, že zápis z minulého jednání zaslali občanům Lejčkova datovou schránkou 

na obec Dolní Hořice. 

- P. Seidl připomněl historii přípravy a důležitost této investice. 

- Pí ……….. argumentovala udržením klidu a znehodnocením místních pozemků. 

- P. ……….. zmínil prodej pozemků obce soukromým osobám. 

- P. Kohout informoval o jednání o nákupu statku v Mašovicích, ke kterému nedošlo. 

- P. Kohout zdůraznil proč stavět sklad v Lejčkově. 

- P. ……….. upozornil na nejednání obce. 

- Pí ……….. navrhla služby dělat dodavatelským způsobem. 

- P. ……….. a ostatní navrhli zastavit žádost o stavební povolení. 

- P. Hladík požádal vlastníky pozemku v Lejčkově o nabídku vhodného pozemku mimo 

intravilán obce Lejčkov, tak aby obec D. Hořice mohla vhodný pozemek odkoupit popř. 

směnit. 

- P. Hojsák zdůvodnil a připomněl výstavbu podobných objektů v jiných obcích. 

- Pí ……….. argumentovala proti. 

- P. Hojsák přečetl účel využití haly. 

- Občané argumentovali využití haly jeden až tři dny v týdnu, které jsou uvedeny ve stavební 

dokumentaci. 

 

Starosta podal návrh pokračovat ve stavebním řízení na povolení stavby skladu zahradní techniky 

v Lejčkově. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje pokračovat ve stavebním řízení na povolení stavby skladu zahradní 

techniky v Lejčkově 

Pro: 12  Proti: 0  Zdržel: 2 

 

Obec bude hledat možnost náhradního pozemku v Lejčkově pro výstavbu skladu pro účely obce. 

 

3. Závěr 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ve 21:00 ukončil. 


